

為保障同學學習、生活與受教權益，增進校園和諧，本校訂有學生申訴辦法 (<https://reurl.cc/7dQ3pN>)，並設置「學生申訴評議委員會」，評議學生申訴案件。

To ensure students' rights to learn, live, and receive education, and to promote campus harmony, our school has established a student grievance procedure and set up a " Review Committee for Students' Appeals " to handle student appeals. (<https://reurl.cc/7dQ3pN>)

學生、學生會及其他相關學生自治組織對於本校之懲處、其他措施或決議，認為違法或不當，致損害其權利或利益者，得向學生申訴評議委員會提出申訴。

學生申訴收件窗口：秘書處法規事務組 (國研大樓 9 樓)

聯繫方式：分機 2808 · law@kmu.edu.tw

Students, Students' Union, and other relevant student autonomous organizations (hereinafter referred to as the Appellant) who believe that the punishment, other measures, or resolutions imposed by KMU are illegal or inappropriate and cause harm to their rights or interests, may file an Appeal to the Review Committee for Students' Appeals

Contact unit: Office of Regulations and Legal Affairs (9th Floor, National Research Building)

ext. 2808, law@kmu.edu.tw.

同學對於本校之懲處、其他措施或決議不服者，應於收到或接受相關懲處、措施或決議之次日起三十日內，以書面向申評會提起申訴。

學生申訴書：<https://reurl.cc/kyYLqx>

Students dissatisfied with the punishments, measures, or resolutions of the school file an Appeal to the Review Committee within 30 days from the day after receiving the relevant punishment, measure, or resolution.

Student Appeal form:: <https://reurl.cc/kyYLqx>

※ 同學如果是屬於一般陳情案件或是校園意見反應，應向本校相關主管單位陳情

或反應，以免因程序不合而受到申訴不受理之決定。

* If you are submitting a general petition or providing feedback on campus matters, please address your concerns to the relevant department to avoid having your appeal rejected due to procedural issues.

※ 有關性侵害或性騷擾案件之申訴管道，由本校「性別平等教育委員會」處理，請向學生事務處提出，緊急電話告知請撥校安中心 07-3220809。

* Complaints involving sexual harassment or assault will be handled by the school's "Gender Equality Education Committee." Please report these cases to the Office of Student Affairs. For emergencies, contact the Campus Security Center at 07-3220809.